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Protokół Nr XLIV/22 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
odbytej w dniu 8 września 2022 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1104. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 
2. Aneta Joanna Czarnecka 
3. Przemysław Dybowski 
4. Marek Karolewski 
5. Stanisław Szczepan Kietliński 
6. Agata Koc 
7. Zygmunt Józef Kosk 
8. Tadeusz Łopaciuk 
9. Antoni Malinowski 
10. Dorota Niemyjska 
11. Maria Jadwiga Radziszewska 
12. Włodzimierz Słonecki 
13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 
14. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy, 

 Bożena Grotowicz – Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem, 

 Grzegorz Mackiewicz – Dyrektor Oddziału Zakładu Gazowniczego, 

 Przemysław Ślepowroński – radca prawny, 

 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Radnego Powiatu 
Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, Bożenę Grotowicz Dyrektor Szpitala 
Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik 
Gminy Jadwigę Koc, radcę prawnego Przemysława Ślepowrońskiego, dyrektorów  
i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących 
zarządów osiedlowych oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 14 i obrady sesji są prawomocne. 
 
Ad pkt 2 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
2) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub  
na czas nieoznaczony, 

3) przystąpienia do sporządzenia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 
Ciechanowiec”, 

4) zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 
2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 
stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących  
w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

5) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  
w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

7. Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2022 rok. 
8. Informacja o działalności Klubów Seniora. 
9. Informacja o funkcjonowaniu Targowiska Miejskiego. 

10. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 roku.  
11. Wręczenie stypendiów Burmistrza Ciechanowca. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Sprawy różne i wnioski. 
14. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Koc 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XLIII sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Koc 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XLIII sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił o zabranie głosu Dyrektor 
Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem Bożenę Grotowicz.  
 
Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem Bożena Grotowicz na 
początku swojej wypowiedzi podziękowała za zaproszenie i możliwość uczestnictwa  
w XLIV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. Podziękowała Burmistrzowi 
Ciechanowca oraz Radzie Miejskiej w Ciechanowcu za zakwaterowanie osób 
przebywających w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym w Ciechanowcu na czas 
remontu, ponieważ w innym wypadku Zakład Opiekuńczo-Leczniczy musiałby 
zawiesić swoją działalność, a pacjentów odwieźć do domów gdzie pozostaliby bez 
potrzebnej opieki medycznej. Umowa na wykonanie całego generalnego remontu 
została zawarta do 15 grudnia 2022 r., jednak wszystko wskazuje na to, że remont 
zakończy się na przełomie października/listopada. Dyrektor wyraziła nadzieję, że do 
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końca listopada pacjenci będą mogli wrócić. W budynku zostały wymienione wszystkie 
instalacje, a tynki zostały położone na nowo. Do każdego łóżka zostanie 
rozprowadzony gaz medyczny. Dyrektor dodała, że Burmistrz Ciechanowca długi czas 
zabiega o zakontraktowanie rehabilitacji w Ciechanowcu. W chwili obecnej Burmistrz 
Ciechanowca i Starosta Wysokomazowiecki czynią wszelkie starania, żeby 
rehabilitacja w Ciechanowcu zaczęła funkcjonować. Korzystając z okazji Dyrektor 
poinformowała, że remont Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem zbliża się 
ku końcowi. W zasadzie wszystkie oddziały i poradnie zostały już wyremontowane. 
Została jeszcze klatka schodowa i niektóre ciągi komunikacyjne. Dyrektor wyraziła 
nadzieję, że do końca listopada uda się zakończyć remont wnętrza. Została również 
rozprowadzona sieć gazów medycznych. Pod koniec ubiegłego roku zamontowany 
został zbiornik na tlen ciekły, a w roku bieżącym zostanie zamontowany drugi taki 
zbiornik. W 2022 r. otwarte zostało Centrum Turystyczno-Rehabilitacyjne ZAZ 
Krzyżewo, które sprawdza się bardzo dobrze. Znajduje się tam 21 łóżek, które są cały 
czas zajęte. W centrum tym pracuje specjalistyczny zespół fizjoterapeutów. Jeżeli 
wszystko pójdzie zgodnie z planem to od 1 października 2022 r. uruchomiony zostanie 
oddział rehabilitacji pulmonologicznej, czyli będzie to specjalistyczna rehabilitacja dla 
pacjentów ze schorzeniami dróg oddechowych (będzie to jedyne miejsce 
w województwie). Zapotrzebowanie na ten rodzaj rehabilitacji jest bardzo duże. Na 
koniec swojej wypowiedzi Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem 
Bożena Grotowicz jeszcze raz podziękowała za zaproszenie na XLIV Sesję Rady 
Miejskiej oraz za udzieloną pomoc.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który podziękował Dyrektor 
Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem Bożenie Grotowicz za to, że od 
samego początku objęcia funkcji Dyrektora Szpitala w Wysokiem Mazowieckiem dba 
również o Ciechanowiec. Burmistrz dodał, że wierzy w to, że podjęte działania 
przywrócą rehabilitację w Ciechanowcu. Poinformował również, że wiele osób skarży 
się na obsługę, która pracuje w Szpitalu Ogólnym w Wysokiem Mazowieckiem oraz, 
że dla Dyrektor tego szpitala nie jest łatwo w tak krótkim czasie przestawić 
pracowników. Wyraził nadzieję, że z czasem obsługa zmieni swoje podejście,  
a obowiązujące w chwili obecnej kolejki będą znacznie mniejsze.  Na koniec swojej 
wypowiedzi podziękował Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem 
Bożenie Grotowicz za chęć uczestnictwa w XLIV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
oraz przekazane informacje. Dodał, że liczy na dalszą, dobrą współpracę.  
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który powitał 
przybyłego na XLIV Sesję Rady Miejskiej Kierownika Posterunku Policji w 
Ciechanowcu Grzegorza Kruszewskiego wraz z dzielnicowy.  
 
Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 

sesjami poinformował, że: 

 

 4 sierpnia ogłoszony został kolejny przetarg na „Przebudowę stacji 

wodociągowej wraz z budową zbiornika magazynowego wody uzdatnionej, ujęć 

wód podziemnych i infrastrukturą techniczną w Radziszewie-Sieńczuch”.  
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W wyznaczonym terminie wpłynęło trzy oferty, z których najkorzystniejsza 

złożona została przez firmę AQUA SOFT Sp. z o.o. z Białegostoku na cenę 

brutto 4.395.000,01 zł. Przewidywany termin podpisania umowy – 15 września. 

 5 sierpnia w Ciechanowcu odbył się XVI Międzynarodowy Festiwal Folkloru 

„Podlaskie Spotkania”.  

 12 sierpnia ogłoszono przetarg na ‘”Remont budynku świetlicy wiejskiej, 

adaptowanej dla potrzeb Klubu Seniora w Czajach-Wólce”. Wpłynęło dwie 

oferty na kwotę 848 700 zł i 674 299 zł. Postępowanie unieważniono z uwagi na 

to, że w budżecie mamy znacznie niższą kwotę (362 000 zł). 

 12 sierpnia ogłoszono zamówienie w ramach projektu „Rozwój usług 

społecznych w Gminie Ciechanowiec” na prowadzenie zajęć, spotkań, 

treningów i prelekcji (19 części). Kwoty z ofert znacznie przewyższają 

możliwości finansowe gminy przewidziane w projekcie, dlatego też 

postępowanie zostało unieważnione.  

 13 sierpnia po dwuletniej przerwie spowodowanej pandemią został 

zorganizowany Mecz strona na stronę o Puchar Burmistrza Ciechanowca. 

Mecz został reaktywowany z inicjatywy Ciechanowieckiego Stowarzyszenia 

Piłkarskiego Unia 1976. 

 14 sierpnia na terenie Muzeum Rolnictwa w Ciechanowcu odbyły się Dożynki 

Wojewódzkie i Święto Chleba. 

 Od dnia 18 sierpnia 2022 r. Ośrodek Pomocy Społecznej w Ciechanowcu 

realizuje zadanie zgodnie z ustawą z dnia 5 sierpnia 2022 r. o dodatku 

węglowym.  Wnioski można składać do 30 listopada 2022 r. Na dzień  

7 września 2022 złożono 1350 wniosków.  

 19 sierpnia w wyniku ogłoszonego w dniu 11 lipca br. postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Zagospodarowanie terenu Ośrodka 

Sportu i Rekreacji nad Zalewem w Ciechanowcu wraz z modernizacją Stadionu 

Miejskiego” wpłynęła 1 oferta na kwotę 27.465.900,00 zł. Kwota ta znacznie 

przewyższa możliwości finansowe gminy Ciechanowiec. Dofinansowanie  

z Programu Inwestycji Strategicznych wynosi 10 800 000,00 zł. Zwróciliśmy się 

z prośbą do kancelarii premiera za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego  

o przedłużenie terminu na ogłoszenie postępowania zakupowego mającego  

na celu wyłonienie wykonawcy powyższej Inwestycji. 

 19 sierpnia w wyniku przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego została podpisana umowa z Przedsiębiorstwem 

Handlowo Usługowym „EL-M” Marcin Mróz z Kosowa - Lackiego na wymianę 

istniejących opraw i wysięgników oświetlenia ulicznego na ledowe w ilości 238 

szt. w Ciechanowcu. Wartość umowy – 361.410,90 zł. 

 22 sierpnia w ramach projektu „Rozwój Usług Społecznych w Gminie 

Ciechanowiec” ogłoszono kolejny przetarg na „Remont i przebudowę budynku 

Klubu Seniora w Malcu z budową zbiornika na nieczystości ciekłe”.  Termin 

złożenia ofert upłynął w dniu 6 września. Wpłynęła jedna oferta na kwotę 322 

502 zł. (w budżecie mamy 154 000 zł.). 

 22 sierpnia ogłoszono również kolejny przetarg w ramach tego samego projektu 

na ‘”Remont i przebudowę pomieszczeń warsztatowych ze zmianą sposobu 

użytkowania na dwa lokale służące zaspokajaniu potrzeb mieszkaniowych  

w zabudowie mieszkaniowej” – dotyczy mieszkań chronionych.  

W postępowaniu nie wpłynęły oferty na wykonanie zadania. 
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 22 sierpnia w Miejskim Ośrodku Kultury w Wysokiem Mazowieckiem 

wicemarszałek Sebastian Łukaszewicz oraz wiceprzewodniczący sejmiku 

województwa Łukasz Siekierko przekazali symboliczne czeki na wsparcie 

działań Ochotniczych Straży Pożarnych przedstawicielom samorządów  

i lokalnych jednostek. Kwotę 27 000,00 zł na zakup sprzętu ratowniczo – 

gaśniczego i umundurowania z terenu naszej gminy otrzymała jednostka OSP 

Winna-Poświętna. W sumie na ubrania specjalne, koszarowe, obuwie i węże 

strażackie zostanie przeznaczonych 32 000,00 zł (5 000,00 zł to wkład własny 

gminy). 

 28 sierpnia w Pińczowie została podpisana umowa na wykonanie pomnika 

Matki Sybiraczki.  

 29 sierpnia zostało złożonych 13 wniosków o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg przebudowy i rozbudowy dróg gminnych. 

Ogólna wartość złożonych wniosków 33.140.967,39 zł. 

 29 sierpnia dokonano odbioru końcowego zadania inwestycyjnego 

„Promowanie ochrony różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego 

Podlasia”. Wartość odebranych robót wyniosła 5.145.808,07 zł.  

 29 sierpnia w wyniku ogłoszonego zapytania ofertowego na realizację zadania 

„Budowa tarasu z wymianą nawierzchni ciągów komunikacyjnych przy Szkole 

Podstawowej w Ciechanowcu” została podpisana umowa na kwotę 140 500,00 

zł. Trwają prace przy realizacji inwestycji. 

 30 sierpnia dokonano odbioru sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Szerokiej 

(odcinek boczny) o łącznej dł. 227 m. Wartość wykonanych robót 184.283,83 zł. 

 29 sierpnia ogłoszono nieograniczony, jednoetapowy, konkurs studialny  

na opracowanie koncepcji Urbanistyczno-Architektonicznej Aquaparku  

w Ciechanowcu. Przedmiotem konkursu jest opracowanie koncepcji 

urbanistyczno-architektonicznej Aquaparku w Ciechanowcu. Zamierzeniem 

konkursu jest, by urządzona na nowo strefa wypoczynkowa stała się lokalną 

atrakcją zarówno w sezonie letnim, jak i dzięki nowemu programowi 

użytkowemu, przez cały rok. Termin składania prac upływa 30 listopada 2022 r.  

 31 sierpnia został złożony do Wojewody Podlaskiego wniosek o udzielenie 

dotacji w wysokości 60 tyś. zł na remont pomnika przy ul. Wińskiej.  

 31 sierpnia wykonawca przebudowy i rozbudowy ul. Armii Krajowej  

i Spółdzielczej zgłosił zakończenie prac budowlanych. Trwają przygotowania  

do odbioru. 

 31 sierpnia w ramach projektu „Rozwój usług społecznych w Gminie 

Ciechanowiec” zostanie otwarta Świetlica Środowiskowa. Świetlica 

Środowiskowa jest placówką wsparcia dziennego prowadzoną w formie 

opiekuńczej. Został przeprowadzony nabór na pracowników Świetlicy 

Środowiskowej, tj. Kierownika Świetlicy oraz Wychowawców. Przewidywalny 

termin rozpoczęcia działalności Świetlicy to wrzesień 2022 r. 

 Od 1 września można  składać wnioski o przyznanie prawa do świadczeń 

rodzinnych na nowy okres zasiłkowy 2022/2023. 

 Od 1 do 15 września w Ośrodku Pomocy Społecznej w Ciechanowcu można 

składać wnioski o przyznanie stypendium szkolnego na rok szkolny 2022/2023. 

W przypadku słuchaczy kolegiów nauczycielskich, nauczycielskich kolegiów 

języków obcych i kolegiów pracowników służb społecznych termin upływa 15 

października. 
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 3 września mieszkańcy naszej gminy po raz kolejny wzięli aktywny udział  

w XI edycji Narodowego Czytania. Organizatorem wydarzenia była Miejska 

Biblioteka Publiczna w Ciechanowcu. 

 4 września przy współpracy ze stowarzyszeniem Inicjatyw Kulturalno-

Artystycznych "Harmonia" zostały złożone 2 wnioski dotyczące renowacji 

kapliczek przydrożnych: zbiegu ulic Kościuszki i 11. Listopada w Ciechanowcu 

oraz kapliczki z figurą św. Jana Nepomucena we wsi Gaj. Łączna wartość 

środków o które wnioskowano to ponad 30 tys. zł. 

 7 września nastąpiło rozstrzygnięcie powiatowego konkursu plastycznego 

„Kwiaty”. Na konkurs wpłynęło 436 prac z całego powiatu, komisja konkursowa 

nagrodziła 19 i wyróżniła 28 prac. 

 Trwają prace nad złożeniem dwóch wniosków  dotyczących utworzenia 

Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej oraz Młodzieżowej Rady Miejskiej.  

Łączna wartość obu projektów to blisko 500 tys. złotych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  

do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami  wpłynęła interpelacja Radnego Włodzimierza Słoneckiego. Na złożoną 
interpelację została udzielona odpowiedź. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść odpowiedzi na 
interpelację.  
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Odpowiedź na interpelację stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
interpelacje lub zapytania.  
Nie zgłoszono. 
 
Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiany spowodowały zmniejszenie 
istniejącego deficytu. Budżet, który był podjęty w grudniu 2021 r. zakładał kredyty 
długoterminowe w wysokości 9 000 000,00 zł. W chwili obecnej planowany kredyt 
zmniejsza się o 2 700 000,00 zł. Jeżeli chodzi o inne zmiany to do budżetu wprowadza 
się kwotę w wysokości 27 000,00 zł, jako pomoc finansową od Województwa 
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Podlaskiego na dofinansowanie zakupu sprzętu ratowniczo-gaśniczego oraz 
umundurowania dla gminnych jednostek ochotniczych straży pożarnych. 
Wprowadzono 24 970,00 zł, jako środki pochodzące z rezerwy celowej stanowiące 
rekompensatę utraconych w 2018 roku dochodów w związku ze zmianą zakresu 
opodatkowania elektrowni wiatrowych. O 119 845,00 zł zwiększono subwencję 
oświatową, która przeznaczona jest na wynagrodzenie nauczycieli początkujących  
od 01.09.2022 r. – 39 756,00 zł oraz na koszty zatrudnienia od dnia 01.09.2022 r. 
nauczycieli pedagogów, logopedów i terapeutów pedagogicznych – 80 089,00 zł.   
Zmniejszenia planowanych wydatków dokonano z uwagi na konieczność ograniczenia 
istniejącego deficytu i ewentualne zaciągnięcie w 2022 roku kredytu w kwocie niższej 
niż pierwotnie planowano. Kilkukrotna podwyżka stóp procentowych spowodowała 
ogromny wzrost kosztów obsługi istniejącego zadłużenia. Kredyt planowany  
do zaciągnięcia w tym roku również wygeneruje dodatkowe, a wcześniej 
nieplanowane koszty.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Włodzimierz Słonecki 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Koc 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 349/XLIV/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania  
i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
umożliwienia zawarcia umowy określającej zasady korzystania przez PSG  
z nieruchomości gruntowej położonej w Ciechanowcu, składającej się z działek 
ewidencyjnych nr 3038/5, 30388, 3038/9. Na wymienionych działkach PSG wybuduje 
stację kontenerową LNG do zasilania budowanego gazociągu na terenie miasta 
Ciechanowiec. Uchwała stanowi niezbędny załącznik warunkujący zawarcie Aktu 
Notarialnego pomiędzy Gminą Ciechanowiec, a Polską Spółką Gazownictwa sp. z o.o.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 
oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub 
na czas nieoznaczony o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 
wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 
nieoznaczony.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
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Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Włodzimierz Słonecki 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Koc 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 350/XLIV/22 w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania  
i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony stanowi załącznik nr 7  
do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Gminnego 
Programu Rewitalizacji dla Gminy Ciechanowiec”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że procedura opracowania  
i uchwalania Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Ciechanowiec jest 
wieloetapowa i wymaga podjęcia działań. W związku z tym podjęcie uchwały uważa 
się za zasadne. Jutro zostaną ogłoszone konsultacje wyżej wymienionego programu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Gminnego Programu Rewitalizacji 
dla Gminy Ciechanowiec” o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
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Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Koc 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 351/XLIV/22 w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Gminnego 
Programu Rewitalizacji dla Gminy Ciechanowiec” stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 
zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 
powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących  
w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że z dniem 1 września 2022 r. 
zmiana Karty Nauczyciela wprowadza stanowisko pedagoga specjalnego, co 
powoduje konieczność zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu  
z dnia 16 kwietnia 2019 r.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 
16 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 
kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym 
projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 2019 r. 
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w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz  
w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli, obowiązujących w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Koc 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 352/XLIV/22 w sprawie zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 
zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 
powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących  
w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  
z wychowania przedszkolnego w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zgodnie z ustawą Prawo 
oświatowe przedszkolem publicznym jest przedszkole, które zapewnia bezpłatne 
nauczanie, wychowanie i opiekę w czasie ustalonym przez organ prowadzący,  
nie krótszym niż 5 godzin dziennie. Rada gminy określa również wysokość opłat  
za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą  
6 lat, w prowadzonym przez gminę publicznym przedszkolu i oddziale przedszkolnym  
w publicznej szkole podstawowej, w czasie przekraczającym wymiar zajęć o którym 
mowa w ustawie – Prawo oświatowe.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwał. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  
w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  
w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Ciechanowiec. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Koc 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 353/XLIV/22 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  
z wychowania przedszkolnego w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec stanowi załącznik nr 10  
do protokołu. 
 
Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja o stanie 

realizacji inwestycji zaplanowanych na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odczytał treść informacji o stanie realizacji 

inwestycji zaplanowanych na 2022 rok.   

 

Burmistrz powitał przybyłego na XLIV Sesję Rady Miejskiej w Ciechanowcu Dyrektora 

Oddziału Zakładu Gazowniczego Grzegorza Mackiewicza, który został zaproszony  

na prośbę Radnych Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  

do przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił o zabranie głosu Dyrektora 

Oddziału Zakładu Gazowniczego Grzegorza Mackiewicza.  

 

Dyrektor Oddziału Zakładu Gazowniczego Grzegorz Mackiewicz poinformował,  

że gazyfikacja Ciechanowca znajduje się już na etapie mocno zaawansowanym. 

Położona została główna sieć gazownicza, czyli podstawowy szkielet, który będzie 

rozbudowywany. Została już podpisana umowa z wykonawcą na wykonanie stacji 

gazyfikacji. Według umów do dnia 30 sierpnia 2023 r. stacja powinna zostać oddana 

do użytkowania. Oznacza to, że w chwili obecnej mieszkańcy miasta Ciechanowiec 

mogą składać wnioski o przyłączenie do sieci gazowych. Po złożeniu wniosku 

wydawane są warunki przyłączenia. Następnie podpisywana jest umowa, która 

zawiera zobowiązania dwóch stron. Sieć gazowa została wybudowana na takich 

ulicach jak: Podlaska, Mickiewicza, Kościelna, Wierzbowa, Drohicka, Konopnicka, 

Pińczowska, Szkolna, Kazimierza Uszyńskiego, Wojska Polskiego, Plac 3 Maja, 

Dworskiej, Pałacowej, Łomżyńskiej, Czyżewskiej, Kuczyńskiej, Mostowej i Wspólnej. 

Oznacza to, że wzdłuż tych ulic będzie można bardzo szybko przyłączać klientów  

do sieci gazowej. Pozostała budowa sieci będzie warunkowana od ilości chętnych  

i opłacalności. Największe szanse na przyłączenie do sieci mają mieszkańcy ulic,  

na których już leży gazociąg. Gaz w postaci płynnej będzie dowożony cysternami 40 

tonowymi. Pojemność stacji będzie wynosiła 800 m3/h, co będzie wystarczające dla  

ul. Wiatracznej.  Dyrektor zachęcił wszystkich do składania wniosków o wydanie 

warunków przyłączy. Dodał, że teren Ciechanowca obsługiwany jest przez oddział 

znajdujący się w Łomży. Szczelność funkcjonującej już sieci sprawdzana jest raz  

w roku. Pogotowie gazowe znajduje się w Wysokiem Mazowieckiem i w każdej 

sytuacji awaryjnej dojedzie na wskazany adres.  

 

Dyrektor Oddziału Zakładu Gazowniczego zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

przez niego informacji.  

 

Głos zabrał Radny Włodzimierz Słonecki, który zapytał w jaki sposób Spółdzielnie 

Mieszkaniowe mogą ubiegać się o przyłącze do sieci. 

 

W odpowiedzi Dyrektor Grzegorz Mackiewicz poinformował, że w taki sam sposób jak 

osoby fizyczne, wnioski jedynie różnią się kolorami i treścią.  
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Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał, czy złożenie wniosków przez 

mieszkańców, których ulice nie są w chwili obecnej objęte siecią gazową da szanse  

na możliwość gazyfikacji tych ulic w przyszłości.  

 

W odpowiedzi Dyrektor Grzegorz Mackiewicz poinformował, że jak najbardziej. 

Natomiast jeżeli z tej ulicy zgłosi się tylko jedna osoba, dodatkowo mieszająca na 

końcu tej ulicy to niestety nie będą podejmowane czynności dotyczące budowy sieci 

gazowej na tej ulicy.  

 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który zapytał czy w bloku mieszkalnym 

wspólnoty mieszkaniowej, jeżeli wszyscy mieszkańcy nie wyrażą chęci podłączenia  

do gazyfikacji, to inwestycja nie będzie realizowana.  

 

W odpowiedzi Dyrektor Grzegorz Mackiewicz poinformował, że w bloku wspólnoty 

mieszkaniowej gaz zostanie założony pod warunkiem, że wszyscy jego mieszkańcy 

wyrażą chęć przyłączenia, ponieważ gaz z przyłącza nie może być przetrzymywany  

w jednym budynku jednocześnie z gazem propan-butan.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos. 
Nie zabrano głosu.  
 
Dyrektor Oddziału Zakładu Gazowniczego Grzegorz Mackiewicz poinformował,  
że gazyfikacja jest bezpieczna. Następnie opuścił XLIV Sesję Rady Miejskiej w 
Ciechanowcu.  
 
Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2022 rok stanowi załącznik 
nr 11 do protokołu. 
 
Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja  

o działalności Klubów Seniora. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor Ośrodka Pomocy 
Społecznej Marznę Kryńską o przedstawienie informacji.  
 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Marzena Kryńska poinformowała,  
że w odpowiedzi na potrzeby mieszkańców gmina Ciechanowiec przystąpiła  
do konkursu w ramach rządowego Programu „Senior +” pozyskując dofinansowanie 
do otwarcia pierwszego w gminie Klubu Seniora. W 2020 r. gmina otrzymała 
dofinansowanie w wysokości 121 036,00 zł na adaptację pomieszczeń i wyposażenie 
Klubu Senior + w Ciechanowcu. Dotacja została przeznaczona na remont  
i wyposażenie tych pomieszczeń w artykuły gospodarstwa domowego, sprzęt 
komputerowy, AGD i RTV oraz meble. W 2021 r. gmina Ciechanowiec otrzymała 
dofinansowanie na utworzenie i wyposażenie Klubu Senior+ w Wojtkowicach Starych 
w wysokości 200 000,00 zł oraz na adaptację i zagospodarowanie pomieszczeń  
w budynku po byłej szkole podstawowej. W ramach tego przeprowadzono remont 
pomieszczeń oraz zakupiono wyposażenie do sal, artykuły gospodarstwa domowego, 
AGD i RTV. W ramach tych zadań gmina Ciechanowiec wydatkowała również środki 
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własne. Kluby Senior+ działają w strukturach Ośrodka Pomocy Społecznej, jako 
ośrodki wsparcia. Siedzibą Klubu Senior+ znajdującego się w Ciechanowcu jest  
ul. 11 Listopada (budynek Hali Sportowej), natomiast siedzibą Klubu Senior+ 
znajdującego się w Wojtkowicach Starych jest budynek po szkole podstawowej. 
Bezpośredni nadzór nad  funkcjonowaniem Klubów Senior+ sprawuje kierownik 
danego klubu. Klub Senior+ w Ciechanowcu funkcjonuje od 14 czerwca 2021 r., 
otwarty jest w godzinach popołudniowych od poniedziałku do piątku. Obecnie do 
Klubu Senior+ w Ciechanowcu uczęszcza 34 uczestników. Klub Senior+  
w Wojtkowicach Starych funkcjonuje od 1 kwietnia 2022 r. od wtorku do czwartku  
i uczęszcza do niego 15 uczestników. Uczestnikami Klubu są osoby nieaktywne 
zawodowo, które ukończyły 60 lat i są mieszkańcami gminy Ciechanowiec. 
Uczestnictwo jest dobrowolne i bezpłatne. Celem Klubów jest stworzenie osobom 
starszym miejsca i warunków do spotkań, w trakcie których mogą ciekawie spędzać 
czas, zaspokoić potrzeby psychofizyczne i edukacyjne. Klub zapewnia różnego 
rodzaju zajęcia, warsztaty, spotkania ze specjalistami i pasjonatami różnych dziedzin 
wiedzy m. in. lekarzem, rehabilitantem, prawnikiem, psychologiem, policjantem, 
dietetykiem. Organizowane są również wyjazdy. Od września 2022 r. swoją 
działalność rozpoczyna Klub Senior+ w Czajach-Wólce współfinansowany z projektu 
„Rozwój usług społecznych w gminie Ciechanowiec.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
pytania do informacji. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Informacja o działalności Klubów Seniora stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja  

o funkcjonowaniu Targowiska Miejskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o przedstawienie informacji.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że od 1 stycznia 2021 r. do 31 

grudnia 2021 r. nie była pobierana opłata targowa i parkingowa, dlatego też nie było 

dochodów związanych z funkcjonowaniem Targowiska Miejskiego. Gmina 

Ciechanowiec z budżetu państwa otrzymała rekompensatę w wysokości 141 375,00 zł 

oraz poniosła wydatki związane z dzierżawą pojemników na śmieci, wywozem 

nieczystości płynnych, opłatą za zużycie wody oraz opłatą za licznik w kwocie 

3 435,00 zł. 

 

Przewodniczący rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do informacji.  

 

Głos zabrał Radny Jak Krzysztof Binaś, który zapytał czy toaleta znajdująca się na 

Targowisku Miejskim zostanie przeniesiona w inne miejsce, ponieważ w chwili obecnej 

znajduje się ona przy pieczywie.  
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W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że toaleta nie zostanie przeniesiona w inne 

miejsce, ponieważ w miejscu, w którym się znajduje podłączona jest kanalizacja.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 

jeszcze pytania do informacji. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 
Informacja o funkcjonowaniu Targowiska Miejskiego stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu.  
 
Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja  

o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 

Koc o przedstawienie informacji. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że informacja o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2022 roku została przyjęta Zarządzeniem Nr 55/22 

Burmistrza Ciechanowca z dnia 4 sierpnia 2022 roku. Informacja została przedłożona 

Radzie Miejskiej w Ciechanowcu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Białymstoku celem jej zaopiniowania. 24 sierpnia 2022 r. wpłynęła Uchwała Nr 

RIO.II-00320-9/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza 

Ciechanowca informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. 

Jeżeli chodzi o wykonanie budżetu za I półrocze 2022 roku to dochody zostały 

wykonane na 27 025 447,93, co stanowi 44% rocznego wykonania. Wydatki zostały 

wykonane na 30 554 138,18 zł, co stanowi 33 % rocznego wykonania. Planowany 

deficyt w kwocie ponad -24 000 000,00 zł wykonano na ponad -3 000 000,00 zł. Jeżeli 

chodzi o rozchody to plan wynosił 700 000,00 zł. Budżet Gminy Ciechanowiec nie 

posiadał żadnych zobowiązań wymagalnych. Jeżeli chodzi o oświatę i realizację 

dochodów i wydatków to ze środków własnych gmina Ciechanowiec dołożyła ponad 

1 238 000,00 zł, zaś do zadań pomocy społecznej ponad 265 000,00 zł. Są to kwoty 

porównywalne do lat ubiegłych. Dochody majątkowe ustalone na 21 215 000,00 zł  

w I półroczu wykonane zostały na 2 516 000,00 zł. 11 800,00 zł gmina Ciechanowiec 

otrzymała z przekształcenia prawa użytkowania wieczystego. 39 905,00 zł  

to refundacja kosztów poniesionych w 2021 roku na realizację unijnego projektu pn. 

„Poprawa dostępności architektonicznej budynków mieszkalnych i usługi 

indywidualnego transportu door-to-door”, który realizowany był od marca bieżącego 

roku. 114 950,00 zł to środki unijne stanowiące sfinansowanie w części majątkowej 

projektu związanego z cyfryzacją Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu w ramach 

konkursu pn. „Cyfrowa Gmina”. 150 000,00 zł to środki z PFRON otrzymane na 

dofinansowanie montażu windy w budynku Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu przy 

ul. 11 Listopada. Wpłynęły do budżetu po realizacji rzeczowej zadania, tj. w styczniu 

2022 roku. 42 374,00 zł to środki z PFRON stanowiące refundację kosztów 

poniesionych w 2021 roku ze środków własnych gminy na wykonanie podjazdu wraz  
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z ciągami komunikacyjnymi przy budynku przedszkola. 200 000,00 zł to środki 

otrzymane z budżetu państwa na realizację rządowego programu pn. „Senior+” 

(utworzenie i wyposażenie „Klubu seniora” we wsi Czaje-Wólka). 355 479,74 zł to 

środki unijne otrzymane na realizację przez Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Ciechanowcu projektu pn. „Rozwój usług społecznych w Gminie Ciechanowiec”. 

1 077 036,54 zł to środki unijne otrzymane w ramach RPOWP na zadanie 

inwestycyjne pn. „Montaż instalacji fotowoltaicznych lub kolektorów słonecznych na 

budynkach mieszkalnych położonych na terenie Gminy Ciechanowiec”. 500 000,00 zł 

to środki z budżetu województwa podlaskiego otrzymane w ramach pomocy 

finansowej na koszty wymiany opraw oświetlenia ulicznego na tzw. ledowe w gminie 

Ciechanowiec. Ponadto na wydzielony rachunek gminy wpłynęło 2 405 829,30 zł 

środków z budżetu państwa na dofinansowanie realizacji zadania pn. „Uruchomienie  

i pierwsze wyposażenie Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego we wsi Koce-Schaby”. 

Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe to plan wydatków majątkowych wynosi 

47 616 502,54 zł i w I półroczu 2022 roku zrealizowany został na kwotę 10 731 807,60 

zł, co stanowi 22,54 % wykonania planu rocznego. Wydatkami majątkowymi są 

również inne wydatki, które nie zostały ujęte w tabeli inwestycyjnej. Dla mieszkańców 

gminy przekazano 1 077 036,54 zł środków z funduszy unijnych. Gmina realizuje 

projekt unijny związany z montażem instalacji fotowoltaicznej na budynkach 

mieszkalnych osób fizycznych, z którymi podpisano umowę na przekazanie gruntu. 

Ponadto 3 000 000,00 zł przekazano spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa 

„KZN-Podlaskie”. Wydatkowane środki stanowią otrzymane w grudniu 2021 roku  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa za pośrednictwem Banku 

Gospodarstwa Krajowego wsparcie finansowe na objęcie przez gminę udziałów  

w nowo utworzonej spółce, która rozpocznie w 2022 roku budowę bloku mieszkalnego 

w Ciechanowcu. 1 140 276,73 zł stanowi zwrot do Urzędu Marszałkowskiego 

majątkowej dotacji unijnej otrzymanej na dofinansowanie w 2018 roku na montaż 

kolektorów słonecznych na budynkach mieszkalnych w gminie Ciechanowiec. Plan 

finansowy na 2022  rok środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 ustalono 

Zarządzeniem Nr 23/22 Burmistrza Ciechanowca z dnia 15 kwietnia 2022 roku  

w sprawie opracowania planu finansowego w zakresie gromadzenia środków na 

wydzielonym rachunku dochodów i przeznaczenia ich na wydatki związane  

z przeciwdziałaniem COVID-19. Środki w kwocie 421 000,00 zł otrzymane w grudniu 

2020 roku stanowiły nadwyżkę środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu 

za 2020 rok i za rok 2021. Ww. środki wykorzystano w I półroczu 2020 roku na koszty 

wykonania oraz montażu windy w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu. Środki  

w kwocie 34 502,00 zł otrzymane w grudniu 2021 roku stanowiły nadwyżkę środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy za 2021 rok. Ww. środki 

wykorzystano w I półroczu 2022 roku na zakup wyposażenia do pracowni chemicznej  

i drukarki 3D do Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu. Środki planowane w kwocie 

3 005 391,00 zł w planie finansowym dochodów i wydatków ujęto w dziale 754, 

rozdział 75421 z przeznaczeniem na koszty zakwaterowania i całodziennego 

wyżywienia ludności uchodźczej z Ukrainy oraz na koszty nadawania numeru PESEL 

obywatelom Ukrainy. Na dzień 30 czerwca 2022 roku ze środków Funduszu 

wydatkowano 1 184 500,37 zł. W pierwszych dniach wojny, wg danych przekazanych 
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do Urzędu na terenie gminy Ciechanowiec przebywało 125 osób, w tym 100 osób 

miało zapewnione zakwaterowanie w hotelach, a 25 osób przebywało u osób 

prywatnych. Najwięcej, bo 256 osób znalazło schronienie na przełomie marca  

i kwietnia. Wg stanu na dzień 30.06.2022 roku na terenie gminy Ciechanowiec 

przebywało 129 osób, w tym 76 osób przebywało w hotelach, natomiast 53 osób 

przebywało u osób prywatnych. Środki w kwocie 124 922,00 zł przeznaczone są 

koszty związane z edukacją dzieci z Ukrainy w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu 

oraz pobyt dzieci w Przedszkolu w Ciechanowcu. Na dzień 30 czerwca 2022 roku  

ze środków Funduszu wydatkowano 124 922,00 zł. 96 351,50 zł gmina Ciechanowiec 

otrzymała na wypłaty jednorazowego świadczenia pieniężnego, zorganizowania 

pogrzebu obywatelki z Ukrainy oraz zapewnienie posiłki dla dzieci przybyłych do 

Polski z Ukrainy w ramach uchodźctwa. Środki planowane w kwocie 12 000,00 zł ujęto 

w planie finansowym dochodów i wydatków budżetu z przeznaczeniem na wypłatę 

przez podległą jednostkę budżetową gminy, tj. Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu świadczeń rodzinnych dla uchodźców przybyłych do naszej gminy  

z Ukrainy. Na dzień 30 czerwca 2022 roku ze środków Funduszu wydatkowano 

2 517,00 zł (pomocą objęto 10 dzieci). Realizacja Wieloletniej Prognozy Finansowej 

nie odbiega od realizacji budżetu. ‘ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  

do informacji. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 roku stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Wręczenie 

stypendiów Burmistrza Ciechanowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że nadszedł czas, żeby 

zacząć finansować młodzież. Stąd też remonty szkół. Zostaną złożone wnioski  

o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy oraz Młodzieżowej Drużyny Ochotniczej 

Straży Pożarnej. Burmistrz dodał, że planuje rozwój sportu, zajęć muzycznych oraz 

artystycznych. Od 1 września 2022 roku rusza nabór do Miejskiej Orkiestry Dętej. 

Rada Miejska uchwaliła uchwałę o przyznaniu stypendium Burmistrza Ciechanowca 

dla najzdolniejszych uczniów szkół z terenu gminy Ciechanowiec. Regulamin jest 

rygorystyczny. Warunkiem otrzymania stypendium jest bardzo wysoka średnia ocen, 

osiągnięcia na konkursach i olimpiadach, zawodach sportowych oraz w innych 

dziedzinach. Po zakończeniu roku szkolnego wpłynęło osiem wniosków. Niestety 

zakwalifikowały się tylko dwie osoby.  
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o wyczytanie wyróżnionych osób.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że pierwszą stypendystką jest 

Zuzanna Boryszewska, która kończąc ósmą klasę uzyskała średnią ocen 5,67. Godnie 

reprezentowała Gminę Ciechanowiec, jak i Szkołę Podstawową w Ciechanowcu 

zdobywając tytuł finalisty chemicznego konkursu przedmiotowego na szczeblu 

wojewódzkim, zajęła I miejsce w ogólnopolskim konkursie Historycznym Epoka 

Prymasa Tysiąclecia, I Miejsce w Mikołajkowym Maratonie Matematycznym, II miejsce 

w Międzyszkolnym Konkursie Matematycznym Pilecki, III miejsce w Diecezjalnym 

Konkursie "Życie w Biblii, Biblia w życiu" oraz w wielu innych konkursach. Zuzanna 

Boryszewska otrzymała od Dyrekcji Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu Akt nadania godności najlepszego absolwenta. 

 

Drugim stypendystą jest uczeń obecnej klasy ósmej Przemysław Andrzej Sękal, który 

w poprzednim roku szkolnym osiągnął średnią ocen 5,29. Godnie reprezentował 

Gminę Ciechanowiec i Szkołę Podstawową w Ciechanowcu zdobywając m.in. III 

miejsce w kategorii szkół podstawowych w XX edycji ogólnopolskiego Konkursu 

Historycznego Epoka Prymasa Tysiąclecia, gwarantując sobie tym samym już  

w szkole podstawowej Indeks na Uniwersytet Kardynała Stefana Wyszyńskiego  

w Warszawie lub na Uniwersytet w Białymstoku. Przemysław Andrzej Sękal 

dodatkowo chętnie włącza się w akcje społeczne na rzecz środowiska lokalnego  

w formie wolontariatu. 

 

Wręczenia stypendiów dokonał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święci wraz  

z  Przewodniczącym Rady Miejskiej Markiem Karolewskim.  

 
Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Nie zgłoszono.  
 
Ad pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu wpłynęły następujące pisma: 

1) Analiza zagrożeń na obszarach wodnych gminy Ciechanowiec. Pismo zostało 

przekazane Radnym Rady Miejskiej i stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

2) Pismo Posła Jarosława Zielińskiego dotyczące budowy drogi ekspresowej S61 

Via Baltica. Pismo zostało przekazane Radnym Rady Miejskiej i stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  
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3) Informacja o wynikach analiz oświadczeń majątkowych złożonych 

Wojewódzkie Podlaskiemu. Pismo zostało przekazane Radnym Rady Miejskiej 

i stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos.  
 
Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który odniósł się do informacji przedstawionej  
w sprawozdaniu z pracy Burmistrza między sesjami, a mianowicie do oczyszczenia 
dróg gminnych. Radny zapytał do kogo w Urzędzie można zgłaszać zapotrzebowanie 
na czyszczenie dróg gminnych.  
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że do Pana Karola Niewiarowskiego.  
 
Głos ponownie zabrał Radny Antoni Malinowski, który poinformował, że Radni  
o niektórych sprawach dowiadują się na Sesjach. Dodał, że niestety wiele wiadomości 
wcześniej do nich nie dociera. Radny poinformował, że w dniu dzisiejszym dowiedział 
się o wnioskach złożonych na realizację 13 inwestycji. Poinformował, że byłoby 
dobrze, gdyby kolejność składania wniosków była konsultowana z Radnymi.  
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że kolejność składania wniosków była 
konsultowana z Radnymi w ubiegłym roku. Jedyną drogą, która została wprowadzona 
jest droga Koce-Piskuły – Koce-Schaby.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
jeszcze zabrać głos. 
 
Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który zapytał dlaczego nikt z Radnych nie 
wziął udziału w wyjeździe do Rosbach.  
Radny poruszył również problem złego traktowania pacjentów w Szpitalu Ogólnym  
w Wysokiem Mazowieckiem. 
 
Odpowiadając Burmistrz poinformował, że zaproszenie na wyjazd dostał on  
i Sekretarz Gminy Anna Czapkowska. Dodał, że pojechały cztery osoby, ponieważ 
potrzebnych było dwóch kierowców.  
Następnie Burmistrz poinformował, że nie będzie wypowiadał się za sytuacje, jakie 
mają miejsce w Szpitalu w Wysokiem Mazowieckiem. Dodał, że na Sesji obecna była 
Pani  Bożena Grotowicz i trzeba było nawiązać do tego tematu w jej obecności.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych lub 
osób obecnych na sali chce zabrać głos.  
 
Głos zabrał Sołtys wsi Nowodwory, który poinformował, że jest za tym, żeby nie 
przesyłać sołtysom wszystkim materiałów na sesję ale do tego, co jest przesyłane  
w chwili obecnej przydałyby się jeszcze zmiany w budżecie. Sołtys zapytał, czy będzie 
mógł poinformować mieszkańców ‘Ciasnego’, że w przyszłym roku szkolnym dzieci  
z tego terenu będzie odbierał autobus szkolny. Poruszył  również temat zmiany napisu 
na tablicy znajdującej się na Synagodze i zapytał o oświetlenie Nowodwór. 
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, żeby jeszcze nie informować mieszkańców  
o tym czy autobus będzie, czy też nie, ponieważ został złożony wniosek i nie wiadomo 
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jak zostanie rozpatrzony. Jeżeli będzie rozpatrzony pozytywnie i gmina dostanie 
dofinansowanie to zostanie wylany asfalt i wtedy będziemy się zastanawiać nad 
autobusami. Burmistrz dodał, że prowadzi już rozmowy dotyczące dowożenia uczniów 
do szkół i rozważa zakup jeszcze dwóch busów do rozwożenia uczniów oraz 
zorganizować kursy do Czyżewa, a także po całej gminie Ciechanowiec. Takie 
zadanie mogłoby być realizowane przez PRK FARE Spółka z o.o.  
W dalszej części Burmistrz poinformował, że została już wykonana dokumentacja na 
oświetlenie Nowodwór. Wartość kosztorysowa wynosi 500 000,00 zł. Zamontowane 
zostanie ponad 40 lamp.  
Odnośnie napisu na tablicy Burmistrz poinformował, że w chwili obecnej napis można 
zmienić i nie trzeba już pytać nikogo o pozwolenie, ponieważ Synagoga jest 
własnością gminy.  
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który zwracając się do 
Sołtysa Nowodwór poinformował, że pytanie odnośnie oświetlenia, które znajduje się 
daleko od pasa drogowego było już przez Sołtysa zadawane wiele razy. 
Przewodniczący poinformował, że przy realizacji inwestycji zostaną postawione nowe 
słupy.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos.  
 
Głos zabrał Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika Krzysztof Pełszyk, 
który  poinformował, że w związku z tym, że w dniu dzisiejszym zostały wręczone 
pierwsze stypendia Burmistrza Ciechanowca, chciałby złożyć serdeczne gratulacje 
pierwszym laureatom. Dyrektor podziękował również Radnym Rady Miejskiej za 
podjęcie takiej inicjatywy, za podjęcie uchwały oraz za przeznaczenie w budżecie 
gminy pieniędzy na przyznanie takiej nagrody. Dodał, że jest to sprawa bardzo 
prestiżowa oraz bardzo ważna dla młodych ludzi, którzy już na poziomie szkoły 
podstawowej mogą doświadczyć tego, że dorośli doceniają ich starania i wysiłki. 
Dyrektor skierował jeszcze jedne podziękowania do Burmistrza i Rady Miejskiej za 
remont, który rozpoczął się w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu. Szczególne 
podziękowania zostały skierowane do Burmistrza za zaangażowanie jakie Burmistrz 
włożył w pozyskanie środków finansowych na remont, który został rozpoczęty. 
Rozpoczęcie remontu wymagało wprowadzenia wielu zmian organizacyjnych, jednak 
na dzień dzisiejszy nie docierają żadne negatywne informacje dotyczące tych zmian, 
ponieważ wszyscy widzą, że wykonywane są prace, które mają na celu polepszenie 
warunków funkcjonowania budynku szkoły.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos.  
Głosu nie zabrano.  
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Ad pkt 114 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XLIV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 
          Marek Karolewski

 


